
 

Dansk Kunsthistoriker Forening, generalforsamling 21.02.09.  

 
Formandens beretning fremlagdes og heraf fremgik det, at 2008 havde været et meget aktivt år for foreningen.  

Der var dog kun et foredrag i foråret 2008, men til gengæld var der adskillige aktiviteter i efteråret, ikke mindst internt i 

form af etablering af hjemmesiden. I den forbindelse mangler vi dog stadig, at få oprettet adressekartoteket som skal 

indtastes. Øvrige tekniske problemer skulle til gengæld være løst nu. Rammerne er ellers i orden, og ifølge Annebet 

mangler vi kun at producere noget tekstmateriale for, at kunne aktivere siden. 

 

Annebet fremlagde regnskabet: Gitte Valentiner og Marianne Marcussen havde formelt set godkendt regnskabet, selv 

om vi mangler nogle endelige bilag fra nationalmuseets cafe, dette i forbindelse med afviklingen af efterårets 

arrangement ved Martin og Ulla. Regningen lyder på 5.800 kr. som cafeen dog påstår, at DKF skulle have betalt. 

Foreningen for danske museumsmænd vil også gerne give et bidrag i den sammenhæng, men vi mangler et overblik 

over denne udgiftsside.  

 

I efteråret har Annebet gennemgået kontingentindbetalingerne. det fremgår heraf, at der er i alt 118 betalende 

medlemmer i foreningen.  

Foreningens aktuelle saldo kender vi dog pt. ikke helt.  

 

Valg af ny bestyrelse:  

 

Søren trak sig som formand, til fordel for Martin Søberg som blev enstemmigt valgt som ny formand for foreningen. 

 

Rasmus Kjærboe blev valgt som kasserer.  

 

den øvrige bestyrelse består nu af : 

 

Ulla Kjær, Kasper Læring og Jens Toft. 

 

Suppleanter:  

 

Annebet Feiring og Søren Houmann. 

 

Under punktet eventuelt: 

 

Søren foreslog en kontingentforøgelse som blev enstemmigt vedtaget, beløbet fastlægges af bestyrelsen.  

 

Derudover blev det foreslået at åbne foreningen op for bachelorer i kunsthistorie. Dette dog uden, at studerende skal 

kunne bruge foreningen som ”talerør”. Dvs. at de på ingen måder kan repræsenterer foreningen. Dette punkt kunne ikke 

vedtages på generalforsamlingen, men det bør tages op af den ny bestyrelse. Men forslaget er endnu for løst defineret, 

men kan, som Karin Kryger foreslog, følges op af en eventuelt nedsat arbejdsgruppe i foreningen.  

 

Nyt møde er fastsat til d. 10. marts hos Søren Houmann i hans hyggelige omgivelser i Århusgade.  

 

 

23.02.09 Referent, Jens Tang Kristensen 
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Rasmus Kjærboe, kasserer   Martin Søberg, formand 


